
Zápis ze zasedáńı školské rady
ze dne 12. června 2018,

konané od 17:00 hodin v knihovně ZŠ a MŠ Klecany

Prezenčńı listina

Členové: Ivan Rychlý (za pedagogický sbor), Kateřina Knorová (za pedagogický sbor), Lu-
cie Pechová(za pedagogický sbor), Iveta Žemličková (za rodiče), Daniela Hnátová (za
zřizovatele), Ondřej Knebl (za zřizovatele), Marek Fikrle (za zřizovatele)

Omluveni: Marek Smýkal(za rodiče), Jason Castleberry (za rodiče)

Hosté: Ivo Kurhajec (starosta obce), Lenka Čápová (SRPŠ), Heda Hovorková (SRPŠ), Jǐŕı
Brázda (host SRPŠ)

Poměr hlas̊u př́ıtomných člen̊u školské rady je 7/9, shromážděńı je usnášeńıschopné.

Program jednáńı

1. Volba zapisovatele

2. Výběrové ř́ızeńı na ředitele školy

Pr̊uběh jednáńı

1. Volba zapisovatele: Byl navržen pan Fikrle

Schváleńı pana Marka Fikrleho jako zapisovatele dnešńıho zasedáńı

pro: 7 proti: 0 zdržel se: 0

Pan Fikrle by schválen jako zapisovatel dnešńıho zasedáńı.

2. Výběrové ř́ızeńı na ředitele školy

Pan předseda přiv́ıtal př́ıtomné a předal slovo panu starostovi. Pan starosta informoval
členy školské rady a hosty o formátu pr̊uběhu voleb. V době konáńı zasedáńı již bylo již
vypsáno výběrové ř́ızeńı na ředitele školy. Následným krokem je sestaveńı výběrové komise.
Jej́ı složeńı je dané zákonem. Na př́ımý dotaz zda je stanovisko komise pro zřizovatele
závazné odpověděl pan starosta že nikoliv. Nicméně ujistil př́ıtomné, že rada města vždy
respektovala doporučeńı komise.
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V následné debatě se př́ıtomńı pokusili vytvořit doporučeńı pro členy komise. Padl návrh
na vytvořeńı okruhu otázek pro uchazeče. Tento návrh rada neformálně podpořila. Rada
formulovala své požadavky na budoućıho ředitele školy následovně:

• měl by to být sebevědomý člověk;

• jednou z jeho hlavńıch priorit by měla být dobrá spolupráce mezi školou a zřizovatelem;

• měl by být silnou, respektovanou a respektuj́ıćı osobnost́ı.

Jedńım z člen̊u komise pro výběr ředitele školy má být zástupce školské rady. Padl návrh na
jmenováńı pana Ondřeje Knebla. Daľśım navrhovaným členem byl pan Marek Smýkal (t.č.
nepř́ıtomen). Ten se ke své nominaci nemohl na mı́stě vyjádřit. Př́ıtomńı členové školské
rady rozhodli, že rada vybere kandidáta do sedmi dn̊u a to hlasováńım

”
per rollam“.

Školská rada stanovila daľśı termı́n svého zasedáńı na 18. zář́ı 2018 od 17:00 hodin.

Zapsal: Marek Fikrle
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